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Forebyggelse af tyveri/indbrud på Jonstruphøj 

Ved den netop afholdte generalforsamling for Grundejerforeningen Jonstruphøj blev der under 

Kasper (2) kyndige ledelse afholdt et gruppearbejde omkring ” Forebyggelse af tyveri/indbrud på 

Jonstruphøj” 

Hver gruppe havde 6 deltagere, hvilket var opnået ved at opstille bordene med plads til 6 

personer per bord. 

Grupperne blev først bedt om at udarbejde til forslag til tyverisikring til gavn for den enkelte 

hustand (solo) og for alle (fælles initiativer). Forslagene blev skrevet ned på ”Post it” –mærkater, 

således at forslagene kunne samles ved den efterfølgende præsentation. 

Her følger resultaterne for gruppearbejdet: 

solo initiativer

lysatrapper "fjernsynslys" strearinlys attrap

sko uden for døren

vinduessikring

dørsikring med børnesikring

lås med nøgle på døre til værelser kodelås

vidnudesbeslag oppe

alarmsystem

mærkater

sikringsbeslag på ruder

dobbeltlås på hoveddør

Sikkerhedsglas i vinduer og dør

Privat videopovervågning NAS server Fjernserver via internet

Tænd og sluk ure

Røgpatroner i hus

fælles initiativer

Nabohjælp pr hustand & fælles snerydning af biler og indgange husk affald under ferie

Kontakt fremmede på området

Falck ordning for Grundejerforeningen

Inge tilsalg skilte ved vej

Vagtpatrulje ordning

Tryghedsvandringer

Politi smskæder facebook

Jonstrup facebook gruppen Nabohjælp

Lys i lygter hele natten veje ved husene

Bomme ved indgang efter parkeringsplads
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Kasper (2) pointerede at 2 områder efter hans mening dominerede tilbagemeldingen, nemlig 

Bom ved indkørsel og Nabohjælp. 

 

Grupperne blev nu igen aktiveret of udarbejdede  fordele (+) og ulemper(-) ved de to forslag. 

Her følger resultaterne for gruppearbejdet: 

 

Bom

+ -

besværliggøre adgang ulovligt?

udelukke store tyverier (varevogn) udelukker ikke tyve på gåben

håndværker adgane

dyrt, omkostninger

lille effekt

Nabohjælp

+ -

Billigt vi er ikke  alle er på mail

den nære nabohælp er let at etablere ikk al infor kan lægges på hjemmesiden

fælles organisering kunne give yderligere fordele

skiltning "Nabohjælp" for hele området

udnytte mailsystem og hjemmesdie til information

 

 

Kasper (2) afrundede emnet ved at konstatere at det samlede materiale vil indgå i det fortsatte 

bestyrelsesarbejde. 

På bestyrelsens vegne vil vi gerne takke alle deltagere for at stille op til en anderledes dialog om 

et vigtigt emne og vi håber at alle Grundejere ligeledes kan få inspiration fra gruppearbejdet. 

 

Allan (7) 


